



BESTYRELSESMØDE – 02 JUN 2022

Sted: Rytterstuen
Klokkeslæt: 1930 – 2130

Deltagere: Mikael, Michael, Johanne, Lene A, Niels, Michelle, Tina, Lene P, Mikkel, Sandra

Afbud: Kirsten

Næste møde: 11. august 2022

Referent: Sandra

	DAGSORDEN	REFERAT
	<u>Velkomst v/Mikael</u>	
a.	Godkendelse af referat fra sidste møde	Referatet godkendes.
	<u>Punkter fra forretningsudvalget</u>	
b.	Overordnet status på HOSK v/Mikael	Lancering af "nye" priser – ikke taget lige godt imod alle steder, men overordnet positivt. Forretningsudvalget vil kigge mere på prisen, når der fodres med eget foder. Foreløbig status på undersøgelse - vil køre 14 dages tid mere. Vil blive uddybet nærmere på medlemsmødet den 30. juni. Det opfordres til at alle medlemmer deltager.
c.	Økonomi v/Michelle	Gennemgang af budget 2022 Lager ikke reguleret efter de faktiske priser ift. hvad der berettes ang. priser på bundstrøelse.



		<p>Det vurderes at prisstigning er uundgåelig med tanke på bl.a. inflationen. Prisstigningen ses som tilsvarende andre rideklubber i området.</p> <p>Fordi priserne er så uforudsigelige, overvejes muligheden for kvartalsvis prisregulering.</p> <p>Regnskabstal pr. 30/4-22: Der rammes lige omkring 0,-</p>
d.	Øvrigt fra Forretningsudvalget	<p>Indkaldt til medlemsmøde 30/6-22, kl. 19.00</p> <p>Indkaldt til halvpartsmøde 18/6-22, kl. 09.30</p>
e.	<u>Status fra HOSK Venner v/Tina</u>	<p>Det ønskes at hjemmesiden opdateres mht. info om Vennerne.</p> <p>Onsdagene går godt.</p> <p>God tilslutning til rytterlejr fra både børn og forældre.</p> <p>Vinduer i rytterstuen forventes udskiftet i løbet af uge 23.</p> <p>SI og Vennerne går sammen om at renovere rytterstuen/trappeopgang med ny maling og gulvtæppe. Der skal undersøges om man kan forhindre at det drysser ned med skidt fra trapperne.</p> <p>Det besluttes at der skal grilles/samspises inden medlemsmøde den 30. juni.</p>
f.	<u>Status fra Daglig Leder v/Johanne</u>	<p>Status på DLG-priser - der har desværre været store fejl på de sidste fire fakturaer ang. bundstrøelse, vi har derfor modtaget en kreditnota på det beløb der er betalt for meget.</p>



	<p>I den forbindelse skærpes kontrollen af fakturaerne.</p> <p>Kontrakt på bundstrøelse fornyes pr. 01/07-2022, men da priserne i øjeblikket ændres hele tiden, vides det ikke til hvilken pris kontrakten vil lyde på endnu.</p> <p>Johanne siger at prisen på tørv i øjeblikket stadig er fordelagtig ift. easystør.</p> <p>Det er planen at de elevheste der er i løsdrift fortsat, bliver der.</p> <p>Der er mangel på både 1-hestes og 8 timers folde. I øjeblikket er der lavet en midlertidig løsning på vinterfoldene, ved at dele nogle folde i to. Der arbejdes på en løsning på problemet og det forslås at der anlægges folde på stykket bag toiletterne ved springbanen. Det overvejes ligeledes hvorvidt de store sommerfolde ud mod Lægårdvej skal inddrages til foldordning.</p> <p>Der mangler lidt tilslutning til fællesfoldene ift. hvordan det var i starten. Der er snak om at lave to koncepter = en 8 timers fold med service og en 8 timers fold uden service.</p> <p>Det vurderes hvorvidt elevhestene skal gå på vinterfoldene hele året for at frigive lidt plads på sommerfoldene. Derudover bliver det nævnt at vi har et græsstykke fra duehusene og op til Lægårdvej, og det forslås at dette bliver indhegnet til elevhestene.</p> <p>Det bliver nævnt at nogle af elevhestene er i lidt for god hulstand og at vi skal passe godt på dem for at undgå at de bliver syge. Der er fra</p>
--	---



		<p>bestyrelsens side fuld opbakning til Johannes vurdering ang. hul og foder.</p> <p>Springundervisningen låser nogle timer som Johanne ønsker at frigive for at skabe mere friplads til enetimer. Der arbejdes på at finde en passende afløser til springningen.</p> <p>Overordnet har vi et glad staldpersonale.</p>
g.	<u>Punkter til drøftelse</u>	
	<p>Nye undervisere i stedet for Sanne og Sarah G.</p> <p>Justering af undervisningsplan efter sommerferien – bedre sammenhæng i hold og udvikling for den enkelte rytter</p>	<p>Det drøftes at finde ny underviser til at overtage for Sanne og Sarah G, og om muligheden for at finde en der også kan indgå i stalden og dermed frigive mere tid til at Zsoltis arbejdskraft kan prioriteres andre steder.</p> <p>Der skal i den forbindelse fra bestyrelsens side udarbejdes et specifikt koncept til kommende underviser/staldhjælp.</p> <p>Det besluttes at Lene P, Mikkel og Mikael i sommerferien skal kigge på undervisningsplanen, så det giver bedre mening ift. holdplan og udvikling for vores ryttere. Der drøftes om holdplanen kan udvides med evt. flere hold.</p>
h.	<u>Status fra SI v/Niels</u>	<p>SI afsætter ca. 250.000 kr./året til vedligehold/etablering af nye projekter. Med bl.a. etablering af den nye belysning i den store ridehal, de nye vinduer i rytterstuen og den forestående renovering af rytterstuen er loftet ved at være nået.</p> <p>I 1. kvartal kom der er et eftersmæk på 20.000 kr. i el. Det tilføjes at alle er mere</p>



		opmærksomme på hvordan strømmen bliver brugt i stalden.
i.	Status fra udvalg	
	Sponsorudvalg v/Michael	Intet nyt i øjeblikket.
j.	Eventuelt	
	Dato for sponsorstævne 2022	Afventer Unicorn for dato til sponsorstævne. Tages op igen efter sommerferien.
	Nostalgifest 2022	Mikael snakker med Majbrit og Berit om nostalgifest.
	Arbejdsdag – 3. september 2022	Arbejdsdagen skal promoveres og det skal tydeliggøres hvad der skal gøres rundt omkring, så folk har mulighed for at melde sig til i god tid. Vi har i år fået tildelt Distriktsmesterskabet og det opfordres til at alle der kan, hjælper til. Michelle undersøger hvad rideforbundet giver af finanser.

Mikael Søgaard
formand – Holstebro Sportsrideklub